
01 Jan 2023 - 31 Dec 2023

 Santa Claus village
 Aurora experience
 Ranua Wildlife Park
 Ice Breaker+Floating Experience

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 Husky Ride
 Reindeer Ride
 King Crab Meals

1 Penang– Transit City (MOB)
All tour member assemble at Airport for your flight to Oslo–The capital of
Norway.
**Overnight on Board.
2Transit City – Oslo (Norway) (D)
Upon arrival, proceed to city orientation tour which include City Hall and
Vigeland Park . Next, visit to Karl Johan Street .
**Overnight at Oslo.

3 Oslo Kirkenes (Norway) (BLD)
Today, transfer to domestic airport for your flight to Kirkenes. Upon arrival,
you may experience to catch King Crab, after that enjoy Arctic King Crab
meal.
**Overnight at Kirkenes
4 Kirkenes – Saariselka (Finland) (BLD)
Today, tour transfer to Saariselka. Upon arrival, you may experience the
Husky Dog ride. An experience in the nature with Arctic Huskies is a memory
you won’t forget! Enjoy the silence while mushing your dog team through the
Lappish wilderness.
** Overnight in Saariselka
5 Saariselka – Luosto - Rovaniemi (Finland) (BLD)
After breakfast , tour transfer to Rovaniemi via Luosto. Upon arrival , visit to
Amethyst Mine. Board the Pendolino up to the Snow mountain top,where
you will have a fabulous view over the national park with its snow frozen
trees. You will learn about the history of this jewel and try to dig your own
amethyst stibes (Amethyst panning). Next, you may enjoy the Aurora
experience.
**Overnight at Rovaniemi
6 Rovaniemi (BLD)
Today, tour will visit to Santa Claus Village
During winter, this magical village come to life projecting an authentic fairy
tale winter wonderland. Meet Santa Claus and cross the magical Arctic Circle.
Next, visit to the Reindeer farm and experience the Reindeer Ride.
**Overnight at Rovaniemi
7 Rovaniemi - Kemi - Lumihiutale- Kemi (BLD)
Today after breakfast, proceed to visit Snow Castle. Here you can step into a
winter wonderland SnowExperience365. After lunch, next to experience Ice
Breaker cruise include ice floating event & comfortably dress in survival

suits.
**Overnight at Kemi

8 Kemi - Ranua - Rovaniemi Helsinki (Finland) (BLD)
Next to Ranua visit Ranua Zoo. After that tour back to Rovaniemi visit Arktikum
Museum. After dinner, transfer to train station for transit to Helsinki.
**Overnight on Train
9 Helsinki (BLD)
Upon arrival, city orientation such as The Sibelius Monument, The Senate
Square, Market Place and Uspenski Cathedral. Next to Temppeliaukio Kirkko
(Rock Church).
**Overnight at Helsinki
10 Helsinki – Transit City (B/MOB)
Today Morning free by your own leisure. After that transfer to airport for your
flight to Penang
**Overnight on board
11 Transit city – Penang
Arrival Penang. End of tour with sweet memory.

Northern Lights
Sighting of this visual spectacle is dependent on solar activity, cloud cover &
general weather conditions. Hence sighting Cannot Be Guaranteed. However you
may sight the dancing green lights as it may show itself randomly during your
full stay in Lapland.



 圣诞老人村

 体验北极光

 帝王蟹餐

 拉努野生动物园
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 乘坐哈斯奇犬之乐

 体验乘坐驯鹿雪

 破冰船+浮冰体验

1 槟城 – 中转城市（机上用餐）
集聚于槟城国际机场乘搭客机飞往挪威首都 – 奥斯陆。
**夜宿于机上
2 中转城市-奥斯陆（挪威）（晚餐）
抵达奥斯陆后，前往市区观光包括市政厅及弗鲁格纳公园。
之后，游览阿克尔翰街。
** 夜宿于奥斯陆

3 奥斯陆 希尔科内斯 （挪威）
（早午晚餐）
今天，直往国内机场转搭客机飞往希尔科内斯。抵达后，体
验捕捉帝王蟹，随后享受北极帝王蟹餐。
**夜宿于希尔科内斯
4希尔科内斯 - 萨利色尔卡（芬兰）（早午晚餐）
今天，团队将送往萨利色尔卡。抵达后，将体验乘坐哈斯奇
犬之乐。
**夜宿于萨利色尔卡
5 萨利色尔卡 - 洛斯托 - 罗瓦涅米（芬兰）（早午晚餐）
早餐后，团队将驱车前往罗瓦涅米。途径前往洛斯托。抵达
后，前往游览紫水晶矿。乘上特色的 Pendolino 雪车到雪山
顶峰。在这里你能观赏到这国家公园及雪冻树的冬季仙境的
美景。在参观过程中，您会学到很多关于这个水晶宝石的历
史，您也有机会在紫晶矿自己体验开采紫水晶。之后，我们
将踏上第一晚的探索神秘的北极光。
**夜宿于罗瓦涅米
6罗瓦涅米（早午晚餐）
今天，团队将游览圣诞老人村。在这冬天里，这个神奇的村
子像是童话故事里的冬季仙境活在你眼前。在圣诞老人村除
了能跨越神奇的北极圈线以外，您还能与亲切幽默的圣诞老
公公见面寒暄。之后游览驯鹿牧场以及体验乘坐驯鹿雪橇。
**夜宿于罗瓦涅米
7 罗瓦涅米 - 凯米 - 卢米乌塔莱 - 凯米（早午晚餐）
今天早餐后，前往游览冰雪城堡。午餐后，接下来体验破冰船
巡游包括穿着救生服的浮冰活动。
**夜宿于凯米玻璃屋

8 凯米 - 拉努阿 - 罗瓦涅米 赫尔辛基（芬兰）（早午晚
餐）
今天早餐后，团队将前往拉努阿参观拉努阿动物园。接着，
返回罗瓦涅米参观北极圈博物馆。之后送往火车站乘搭火车
前往赫尔辛基。
**夜宿于火车
9赫尔辛基（早午晚餐）
抵达后，市区观光包括西贝柳斯纪念碑，赫尔辛基参议院广
场，集市广场及乌斯别斯基教堂。接着前往游览圣殿广场教
堂(岩石教堂)。
**夜宿于赫尔辛基

10 赫尔辛基 – 中转城市 （早餐/机上用餐）
今天早上，自由活动。之后，送往机场乘搭客机飞返家
园。
**夜宿于机上
11 中转城市 – 槟城
抵达槟城。结束一个美好的神秘之旅。

北极光
欣赏北极光这种自然界的视觉奇观，取决于当地的天气条件
如太阳粒子的活动，云层与天气等等。所以不能保证北极光
的出现。但是只要夜幕垂帘后，在天气条件符合，她可能就
随时的在你此趟的北极圈旅程中向你舞动着绿色幸福之光。


